
           
 ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ   
  ΔΗΜΟΣ   ΝΕΣΤΟΡΙΟΥ 

AΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Από το ΠΡΑΚΤΙΚΟ της 10ης  

Συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου Νεστορίου 

Αριθ. Απόφασης : 47/2025 
 

 

ΘΕΜΑ 

  ΨΗΦΙΣΜΑ ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ 
ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΝΕΣΤΟΡΙΟΥ ΣΧΕΤΙΚΑ 

ΜΕ ΤΗΝ ΜΕΤΑΒΟΛΗ ΤΟΥ 
ΕΠΟΧΙΚΟΥ ΠΥΡΟΣΒΕΣΤΙΚΟΥ 
ΚΛΙΜΑΚΙΟΥ ΕΠΤΑΧΩΡΙΟΥ ΣΕ 

ΜΟΝΙΜΟ  
  

   Σήμερα 28η του μηνός Μαΐου 2025, ημέρα Τετάρτη και ώρα  19:00 μ.μ., 
στην αίθουσα της Δημοτικής Βιβλιοθήκης ΄΄ΑΝΝΑ ΣΤΑΜΠΟΥΛΤΖΗ΄΄ συνήλθε 
σε δημόσια (άρθρο 11 του ν. 5043/2023, Α΄91 & ν. 5056/2023) ΄΄δια ζώσης΄΄ 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Νεστορίου  
ύστερα  από την με αριθ. πρωτ. 2220/23-05-2025 πρόσκληση της Προέδρου 
του, που επιδόθηκε σε όλα τα μέλη του Συμβουλίου, στον Δήμαρχο και σε 
όλους τους Προέδρους των Δημοτικών Κοινοτήτων.   

Διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, η οποία διατηρήθηκε καθ΄όλη τη 
διάρκεια της συνεδρίασης σύμφωνα και με τις προσελεύσεις και αποχωρήσεις 
των δημοτικών συμβούλων, όπως αναγράφονται κατωτέρω, δεδομένου ότι σε 
σύνολο (15)  μελών  βρέθηκαν παρόντα (10) μέλη και ονομαστικά οι: 
 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ ΑΠΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

1. Σουκαλοπούλου Ανδρομάχη    Πρόεδρος Δ.Σ.                                     1. Κεραμάρης Αργύριος     Αντιδ/ρχος                                                                                  

2. Νταούτη Ιωάννα                         Αντιδ/ρχος                        2. Γιούπας Κωνσταντίνος         >>        

3. Καραβασίλης Γεώργιος                  Μέλος  3. Τοτονίδης Κυριάκος             >> 

4. Μάτσια Ελένη                                   >>  4. Λέκκος Κωνσταντίνος       Μέλος 

5. Πατηνιώτης Γεώργιος                       >>  5. Μπαμπούλης Στυλιανός       >> 

6. Ρέββα Παναγιώτα                              >>   

7. Σουκαλόπουλος Σπυρίδων                 >>   

8. Ολουκτσίδης Γεώργιος                      >>   

9. Παπατζήμος Ζήσης                            >>   

10. Βανόπουλος Νικόλαος                     >>     

  Οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και 
προσκλήθηκαν νόμιμα 

 

Προσήλθαν :  Ουδείς  δεν  προσήλθε μετά την έναρξη της συνεδρίασης.   

Αποχώρησαν : Ο Δημοτικός σύμβουλος κ. Βανόπουλος Νικόλαος αποχώρησε 
κατά τη συζήτηση του 12ου θέματος και ήταν απών μέχρι το πέρας της 
συνεδρίασης. Ουδείς  άλλος δεν αποχώρησε μετά την έναρξη της συνεδρίασης.   

 

Ο Δήμαρχος κ. Γκοσλιόπουλος Χρήστος  προσκλήθηκε και παρίσταται στη 
τακτική δημόσια συνεδρίαση. 
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Παρόντες είναι οι Πρόεδροι των Δημοτικών Κοινοτήτων: Κυψέλης,  Νεστορίου, 
Χρυσής, Πτελέας, Χιονάτου,  Κοτύλης. Οι υπόλοιποι Πρόεδροι των 
Δημοτικών Κοινοτήτων του Δήμου, αν και κλήθηκαν, δεν προσήλθαν.   
 
Τα Πρακτικά της συνεδρίασης μαγνητοφωνούνται και παράλληλα η δημοτική 
υπάλληλος κα Γούτσα Αικατερίνη κρατεί και πρόχειρα συνοπτικά πρακτικά. 
 
Μετά την διαπίστωση απαρτίας, η Πρόεδρος κα Σουκαλοπούλου Ανδρομάχη 
κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης. 

 

H Πρόεδρος εισηγούμενη το 10ο θέμα που είναι << ΨΗΦΙΣΜΑ ΤΟΥ 
ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΝΕΣΤΟΡΙΟΥ ΣΧΕΤΙΚΑ ΜΕ ΤΗΝ ΜΕΤΑΒΟΛΗ 
ΤΟΥ ΕΠΟΧΙΚΟΥ ΠΥΡΟΣΒΕΣΤΙΚΟΥ ΚΛΙΜΑΚΙΟΥ ΕΠΤΑΧΩΡΙΟΥ ΣΕ 
ΜΟΝΙΜΟ >> ανέφερε τα εξής: 

 
 

Τα τελευταία χρόνια έχει δημιουργηθεί ένα σοβαρό πρόβλημα με την 

στελέχωση του εποχικού πυροσβεστικού κλιμακίου Επταχωρίου. Ο συνολικός 

πληθυσμός των πυροσβεστών (μόνιμων και εποχικών) της ΔΙ.Π.Υ.Ν. Καστοριάς 

έχει συρρικνωθεί με αποτέλεσμα να είναι δύσκολο να αποσταλούν άτομα στο 

Επταχώρι. Την περσινή χρονιά που επίσης το δυναμικό ήταν μικρό, το 

κλιμάκιο λειτούργησε με μεγάλη δυσκολία στις υπηρεσίες. Φέτος τα πράγματα 

έγιναν ακόμα χειρότερα αφού 2 εποχικοί που ανήκαν στην δύναμη του 

Επταχωρίου, έφυγαν από το Πυροσβεστικό σώμα αφού έληξε η σύμβασή τους 

και λόγω του ηλικιακού κριτηρίου δεν μπορούσαν να ενταχθούν με την νέα 

προκήρυξη, ενώ παράλληλα υπήρξαν συνταξιοδοτήσεις και αποσπάσεις από το 

συνολικό δυναμικό της Καστοριάς. 

Η λειτουργία του εποχικού πυροσβεστικού κλιμακίου Επταχωρίου είναι 

υψίστης σημασίας καθώς, μόνο το Επταχώρι διαθέτει κοινοτικό δάσος 75.000 

περίπου στρεμμάτων ενώ αντίστοιχες εκτάσεις δάσους υπάρχουν και στα 

γειτονικά χωριά Ζούζουλη, Χρυσή, Πευκόφυτο και Κυψέλη που καλύπτονται 

από το ίδιο κλιμάκιο. Οι φωτιές που αντιμετωπίζει το κλιμάκιο κάθε χρόνο 

είναι πολυάριθμες και με την παρούσα κατάσταση εντοπίζονται και σβήνονται 

άμεσα χωρίς να απαιτείται στις περισσότερες περιπτώσεις να μεταβεί άλλο 

όχημα ή εναέριο μέσο από άλλη περιοχή. Σε περίπτωση που κλείσει το 

κλιμάκιο λόγω της έλλειψης προσωπικού, θα είναι πολύ δύσκολος ο έλεγχος 

της τεράστιας αυτής έκτασης καθώς η απόσταση από το κλιμάκιο Νεστορίου 

είναι 40 χλμ δύσκολου δρόμου. Σίγουρα θα είναι αρκετά πιο αργή η αντίδραση 

με αποτέλεσμα να δημιουργούνται μεγαλύτερες πυρκαγιές που θα απαιτούν 

μεγάλη μετακίνηση ανθρώπινου δυναμικού, οχημάτων και εναέριων μέσων.   

 

Κατόπιν αυτών των διαπιστώσεων το Δημοτικό Συμβούλιο Νεστορίου : 
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1.     Ζητάει την μεταβολή του εποχικού πυροσβεστικού κλιμακίου 
Επταχωρίου σε μόνιμο, για να δημιουργηθούν νέες θέσεις και να μπορέσει 
να στελεχωθεί επιτέλους με τον απαιτούμενο αριθμό ατόμων. Αν δεν γίνεται 
αυτό, θα πρέπει με κάποιο τρόπο να μετατεθούν-αποσπαστούν επιπλέον 
άτομα στην ΔΙ.Π.Υ.Ν. Καστοριάς για να μπορεί να στελεχώνει κάθε χρόνο το 
κλιμάκιο Επταχωρίου κατά την αντιπυρική περίοδο.  

 

2 Το παρόν ψήφισμα να αποσταλεί: 

Στον Υπουργό Πολιτικής Προστασίας 

Στο Αρχηγείο Πυροσβεστικού Σώματος 

Στη ΔΙ.Π.Υ.Ν. Καστοριάς 

Κοινοποίηση : 

Στη Βουλευτή Ν.Δ. Καστοριάς 

Στον Περιφερειάρχη Δυτικής Μακεδονίας 

Στα Μ.Μ.Ε. 

 

Παρακαλώ το Σώμα  να αποφασίσει σχετικά.  
 
 

Το Δημοτικό Συμβούλιο αφού άκουσε την ανωτέρω εισήγηση και μετά από 
διαλογική συζήτηση, 
 
 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ Ο Μ Ο Φ Ω Ν Α 
 

 

<<ΨΗΦΙΣΜΑ ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΝΕΣΤΟΡΙΟΥ 

ΣΧΕΤΙΚΑ ΜΕ ΤΗΝ ΜΕΤΑΒΟΛΗ ΤΟΥ ΕΠΟΧΙΚΟΥ 
ΠΥΡΟΣΒΕΣΤΙΚΟΥ ΚΛΙΜΑΚΙΟΥ ΕΠΤΑΧΩΡΙΟΥ ΣΕ ΜΟΝΙΜΟ  >> 
 

 
 

Τα τελευταία χρόνια έχει δημιουργηθεί ένα σοβαρό πρόβλημα με την 

στελέχωση του εποχικού πυροσβεστικού κλιμακίου Επταχωρίου. Ο συνολικός 

πληθυσμός των πυροσβεστών (μόνιμων και εποχικών) της ΔΙ.Π.Υ.Ν. Καστοριάς 

έχει συρρικνωθεί με αποτέλεσμα να είναι δύσκολο να αποσταλούν άτομα στο 

Επταχώρι. Την περσινή χρονιά που επίσης το δυναμικό ήταν μικρό, το 
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κλιμάκιο λειτούργησε με μεγάλη δυσκολία στις υπηρεσίες. Φέτος τα πράγματα 

έγιναν ακόμα χειρότερα αφού 2 εποχικοί που ανήκαν στην δύναμη του 

Επταχωρίου, έφυγαν από το Πυροσβεστικό σώμα αφού έληξε η σύμβασή τους 

και λόγω του ηλικιακού κριτηρίου δεν μπορούσαν να ενταχθούν με την νέα 

προκήρυξη, ενώ παράλληλα υπήρξαν συνταξιοδοτήσεις και αποσπάσεις από το 

συνολικό δυναμικό της Καστοριάς. 

Η λειτουργία του εποχικού πυροσβεστικού κλιμακίου Επταχωρίου είναι 

υψίστης σημασίας καθώς, μόνο το Επταχώρι διαθέτει κοινοτικό δάσος 75.000 

περίπου στρεμμάτων ενώ αντίστοιχες εκτάσεις δάσους υπάρχουν και στα 

γειτονικά χωριά Ζούζουλη, Χρυσή, Πευκόφυτο και Κυψέλη που καλύπτονται 

από το ίδιο κλιμάκιο. Οι φωτιές που αντιμετωπίζει το κλιμάκιο κάθε χρόνο 

είναι πολυάριθμες και με την παρούσα κατάσταση εντοπίζονται και σβήνονται 

άμεσα χωρίς να απαιτείται στις περισσότερες περιπτώσεις να μεταβεί άλλο 

όχημα ή εναέριο μέσο από άλλη περιοχή. Σε περίπτωση που κλείσει το 

κλιμάκιο λόγω της έλλειψης προσωπικού, θα είναι πολύ δύσκολος ο έλεγχος 

της τεράστιας αυτής έκτασης καθώς η απόσταση από το κλιμάκιο Νεστορίου 

είναι 40 χλμ δύσκολου δρόμου. Σίγουρα θα είναι αρκετά πιο αργή η αντίδραση 

με αποτέλεσμα να δημιουργούνται μεγαλύτερες πυρκαγιές που θα απαιτούν 

μεγάλη μετακίνηση ανθρώπινου δυναμικού, οχημάτων και εναέριων μέσων.   

Κατόπιν αυτών των διαπιστώσεων το Δημοτικό Συμβούλιο Νεστορίου : 

1.     Ζητάει την μεταβολή του εποχικού πυροσβεστικού κλιμακίου 
Επταχωρίου σε μόνιμο, για να δημιουργηθούν νέες θέσεις και να μπορέσει 
να στελεχωθεί επιτέλους με τον απαιτούμενο αριθμό ατόμων. Αν δεν γίνεται 
αυτό, θα πρέπει με κάποιο τρόπο να μετατεθούν-αποσπαστούν επιπλέον 
άτομα στην ΔΙ.Π.Υ.Ν. Καστοριάς για να μπορεί να στελεχώνει κάθε χρόνο το 
κλιμάκιο Επταχωρίου κατά την αντιπυρική περίοδο.  
 

2. Το παρόν ψήφισμα να αποσταλεί: 

Στον Υπουργό Πολιτικής Προστασίας 

Στο Αρχηγείο Πυροσβεστικού Σώματος 

Στη ΔΙ.Π.Υ.Ν. Καστοριάς 

Κοινοποίηση : 

Στη Βουλευτή Ν.Δ. Καστοριάς 

Στον Περιφερειάρχη Δυτικής Μακεδονίας 

Στα Μ.Μ.Ε. 
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Η απόφαση αυτή πήρε αύξοντα αριθμό 47/2025.  

Αφού τελείωσαν τα θέματα ημερήσιας διάταξης, λύεται η συνεδρίαση. 

 

ΥΠΟΓΡΑΦΕΤΑΙ ΩΣ ΚΑΤΩΤΕΡΩ 

             H ΠΡΟΕΔΡΟΣ   

     ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ                                

 

               ΥΠΟΓΡΑΦΗ   

 

ΤΑ ΜΕΛΗ 

ΥΠΟΓΡΑΦΗ 

 

 

AΚΡΙΒΕΣ ΑΝΤΙΓΡΑΦΟ 

Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ. 

 

                                                      ΣΟΥΚΑΛΟΠΟΥΛΟΥ ΑΝΔΡΟΜΑΧΗ 
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